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PROCES-VERBAL

încheiat azi, 30 IULIE 2019, in şedinţa ORDINARA a Consiliului Local Fagaras, 
şedinţa convocata in conformitate cu prevederile art. 133, alin.i si 2, lit.a.) si art.134, alin.i, 
lit.a.), alin.2, 5 si 7 din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul administrativ.

Şedinţa a avut loc in sala de şedinţe a Primăriei Fagaras, incepand cu orele 18:00.

Doamna preşedinte de sedinta-Suteu Marilena-Dorina: anunţa ca şedinţa 
este legal constituita, fiind prezenţi 16 consilieri si 3 absenţi: dl.Biza Radu, dl.Negrila Ion si 
dl.Pintea Cornel.

Din partea primăriei participa: dl.primar- Sucaciu Gheorghe, dl.viceprimar- 
Valentin Ciont, d-na secretar - Laura Elena Giunca, dl. Dan Ludu-Directia Buget-Finante si d- 
na Ioana Hartoaga-Dir.DAPL.

Doamna preşedinte: Prezintă procesul-verbal al şedinţei ORDINARE al 
Consiliului Local Fagaras din data de 26 IUNIE 2019.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna presedinte:Supune la vot si se aproba in unanimitate (16 consilieri 
prezenţi).

Doamna preşedinte:Prezintă procesul-verbal al şedinţei EXTRAORDINARE al 
Consiliului Local Fagaras din data de 10 IULIE 2019.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte:Supune la vot si se aproba in unanimitate (16 consilieri 
prezenţi).

Doamna preşedinte: Prezintă si supune spre aprobare ordinea de zi, după 
cum urmeaza:

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor întocmite pe cele două 
secţiuni pentru trimestrul II 2019 la data de 30.06.2019.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).
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2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului Municipiului Făgăraş pe anul
2019,

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului tehnic şi a indicatorilor tehnico- 
economici pentru obiectivul de investiţii "Reabilitare, modernizare străzi/drumuri în 
Municipiul Făgăraş, judeţul Braşov" şi revocarea HCL.nr.21/2017 si HCL.nr.37/2017.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

5.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea art.3 şi art.5 din 
HCL.nr.106/24.04.2019, ca urmare a modificării modelului Regulamentului de Bugetare 
Participativă pentru procesul de Bugetare Participativă.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

6.Proiect de hotarare privind modificarea si completarea Anexelor nr. 1A - 1D la 
H.C.L. 75/2019 privind aprobarea actualizării indicatorilor tehnico -  economici pentru 
obiectivul de investiţii -“Creşterea eficienţei energetice a clădirilor rezidenţiale din 
Municipiul Făgăraş, Judeţul Braşov“ COD SMIS 120952 conform prevederilor O.U.G 
114/2018.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

7.Proiect de hotarare privind modificarea şi completarea art. 2 şi 3 din H.C.L. nr. 65 
/2018 ca urmare a actualizării indicatorilor tehnico -  economici conform prevederilor 
O.U.G 114/2018 pentru proiectului “Creşterea eficienţei energetice a clădirilor 
rezidenţiale din Municipiul Făgăraş, Judeţul Braşov“ cod SMIS 120952 şi încetarea 
efectelor H.C.L. nr. 413/2018.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).
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8.Proiect de hotarare privind modificarea şi completarea art. 1 din H.C.L. 
343/16.10.2018 ca urmare a actualizării indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţii „Reabilitarea, modernizarea şi dotarea ambulatoriului din cadrul 
Spitalului Municipal «Dr. Aurel Tulbure» Făgăraş” în conformitate cu prevederile 
O.U.G. 114/2018.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

9.Proiect de hotarare privind modificarea şi completarea art. 2, 3 şi 4 din H.C.L. 
344/2018 ca urmare a actualizării indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţii „Reabilitarea, modernizarea şi dotarea ambulatoriului din cadrul 
Spitalului Municipal «Dr. Aurel Tulbure» Făgăraş” în conformitate cu prevederile 
O.U.G. 114/2018.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

10. Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului tehnic şi a indicatorilor tehnico- 
economici pentru obiectivul de investiţii "MODERNIZARE SALA SPORT la Colegiul 
Naţional ''RADU NEGRU" Municipiul Făgăraş".

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

n.Proiect de hotarare privind aprobarea Contractului-cadru de prestări servicii 
pentru implementarea obligaţiilor privind răspunderea extinsă a producătorului de către 
organizaţiile licenţiate.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

12.Proiect de hotarare privind aprobarea listei finale cu privire la stabilirea ordinii de 
prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe construite prin A.N.L.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).
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13-Proiect de hotarare privind angajarea unui avocat care să reprezinte interesele 
Municipiului Făgăraş în calitate de reclamant, în contradictoriu cu Casa Judeţeană de 
Asigurări de Sănătate pentru Grădiniţa cu program prelungit "Albinuta".

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

14.Proiect de hotarare privind angajarea unui avocat care să reprezinte interesele 
Municipiului Făgăraş în calitate de apelant pârât, în Dosar nr.2518/62/2018, aflat pe rolul 
Curţii de Apel Braşov.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

15.Proiect de hotarare privind angajarea unui avocat care să reprezinte interesele 
Municipiului Făgăraş în calitate de recurent pârât, în Dosar nr.205/62/2018, aflat pe rol la 
înalta Curte de Casaţie şi Justiţie.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

16.Proiect de hotarare privind aprobarea scutirii de la plata taxei folosinţă clădiri 
pentru clădirea utilizată de Clubul de Turism şi Ecologie şi "Transmont".

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

17.Proiect de hotarare privind modificarea Organigramei şi a statului de funcţii al 
aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Făgăraş şi al Serviciului Public 
Comunitar local de Evidenţă a Persoanelor Făgăraş.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

18.Proiect de hotarare privind modificarea Statului de funcţii, a Organigramei şi a
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale Spitalului Municipal "Dr.Aurel Tulbure"
Făgăraş.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.
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Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

19.Proiect de hotărâre privind alegerea unui consilier ca preşedinte de şedinţă. 
(AUGUST 2019).

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi si se 
aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

Doamna preşedinte:” Mai avem la “Suplimentare” şase proiecte de hotarari care 
au fost discutate in cadrul comisiilor economica si cea juridica, ce s-au desfasurat astazi, 
inainte de şedinţa ordinara si care au primit aviz favorabil.”

Doamna presedinte:La punctul “Suplimentare”avem următoarele proiecte de 
hotarari:

î.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea HCL.nr.35/2015 privind 
Statutul şi Actul Constitutiv ale Asociaţiei de Dezvoltare Integrată a Făgăraşului.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi ca punct 
suplimentar si se aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea lotului de sportivi - secţia de handbal 
masculin - liga naţională pentru anul competiţional 2019-2020 al CSM Făgăraş; privind 
înfiinţarea secţiei de tenis de masă şi afilierea Clubului Sportiv Municipal Făgăraş la 
Federaţia Romană de Fotbal.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi ca punct 
suplimentar si se aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

3.Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata majorărilor de întârziere 
datorate bugetului local, de către persoanele fizice care datoreaza taxa de salubrizare.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi ca punct 
suplimentar si se aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului cu privire la propunerile de 
asigurare a unui pachet de facilităţi destinate unor medici.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.
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Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi ca punct
suplimentar si se aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

5.Proiect de hotărâre privind atribuirea in folosinţa gratuita către Direcţia De 
Sanatate Publica A Judeţului Braşov, a spaţiului in suprafaţa de 132 mp, din suprafaţa 
totala de 2253 mp, inscrisa in C.F. nr. 104991 -  imobil aflat in proprietatea publica a 
Municipiului Fagaras, situat in incinta spitalului „ Dr.Aurel Tulbure” -  Pavilion Boli 
Infectioase, compus din 3 incaperi (2 birouri, 1 depozit de păstrare a vaccinurilor, grup 
sanitar si hol) in scopul desfăşurării activitatii pentru asigurarea si supravegherea sanatatii 
populaţiei din zona Fagaras, str.D-na Stanca, nr.93, jud.Brasov.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi ca punct 
suplimentar si se aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării Regulamentului 
Serviciului Public de Salubrizare al Municipiului Făgăraş, aprobat prin HCL.nr.4/2019, 
aprobarea tarifului aferent activităţilor de colectare, transport sortare şi stocare temporară a 
deşeurilor de ambalaje din deşeurile municipale, precum şi aprobarea tarifului pentru 
activitatea de colectare, transport -  depozitare deşeuri reziduale şi biodegradabile solicitate 
pe bază de comandă de persoane fizice pentru 1 mc (comenzi sumplimentare).

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobarea inscrierea pe ordinea de zi ca punct 
suplimentar si se aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi).

Se trece la discutarea ordinii de zi.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 1 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea execuţiei bugetelor întocmite pe cele două secţiuni pentru trimestrul II 
2019 la data de 30.06.2019.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.185/30.07.2019.

( Intre timp, a sosit in sala si dl.Biza Radu, fiind prezenţi 17 consilieri locali).

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 2 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind rectificarea bugetului Municipiului Făgăraş pe anul 2019.”

Doamna preşedinte:”La acest proiect de hotarare avem si o completare.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.
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Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.186/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 3 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea proiectului tehnic şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţii "REABILITARE STRADA DOAMNA STANCA, MUNICIPIUL FĂGĂRAŞ, 
JUDEŢUL BRAŞOV’'.

Domnul primar: Ma bucur ca au venit in seara aceasta la şedinţa ordinara un 
număr mare de cetareni ai oraşului, in special locuitori ai străzii Doamna Stanca, ca sa vada 
exact cum se pune problema si realitatea proiectului. Asa cum am spus in şedinţa 
extraordinara din data de 10 iulie a.c., venim cu doua propuneri si anume, reabilitarea 
str.Doamna Stanca asa cum este ea cu dimensiunile actuale, iar a doua propunere- 
reabilitarea str.Doamna Stanca cu o platforma de 12 m.

In comisiile de specialitate ale consiliului local s-a dat aviz favorabil pentru a doua 
varianta (12 m). împotriva a fost dl.Motoc Alexandru. Domnul Poparad Cosmin mi-a solicitat 
sa vin in seara aceasta la şedinţa cu suprapunere a proiectului, pe ortofoto, pe o planşa, ca sa 
vedem exact care va fi modificarea str.Doamna Stanca pe platforma de 12 m. Planşa este deja 
făcută si puteti sa o vedeţi si dvs. Si se va vedea exact suprapunerea proiectului pe planşa: 
trotuare vechi, trotuare noi, unde vor fi spatii verzi si cum va arata str.Doamna Stanca si care 
va fi diferenţa.Chiar şi aşa, oamenii nu se lasă uşor convinşi şi cred că o stradă mai largă nu 
poate decât să genereze mai mult trafic, care, în ultimii ani a devenit o mare problemă pentru 
Municipiul Făgăraş. Una dintre variantele care ar putea să rezolve problema odată pentru 
totdeauna ar fi Ocolitoarea, însă acel sector de drum nu aparţine municipalităţii. în acest 
sens, am făcut demersurile necesare pentru ca Ocolitoarea să fie trecută în proprietatea 
oraşului şi astfel, să fie în sfârşit implementat.Ocolitoarea este o cerinţă a făgărăşenilor şi 
nu doar o cerinţă, este o necesitate. Chiar săptămâna trecută şi acum două săptămâni, am 

fost în audienţă la Guvern, am prezentat încă o dată toate documentele. La Cabinetul 
primului ministru nu s-a ştiut de această problemă că dezbaterea publică a fost finalizată la 
sfârşitul anului 2018 pentru acel proiect de hotărâre, de transfer a ocolitoarei în 
proprietatea Municipiului Făgăraş, ca noi ulterior să scoatem la licitaţie, m-au asigurat şi 
au şi comunicat Ministerului Transporturilor să verifice unde s-a împotmolit acest proiect 
şi m-au asigurat că într-o perioadă scurtă de 3, spun eu de 5 săptămâni, această Hotărâre 
de Guvern va f i  dată, iar noi vom avea posibilitatea să scoatem la licitaţie proiectare plus 
execuţie, având şi finanţare şi putem să implementăm acest proiect de realizare a variantei 
ocolitoare.Concomitent cu aceste lucrări, pe strada Doamna Stanca, se va executa un alt 
proiect de reabilitare a iluminatului public prin introducerea reţelelor în subteran.

După îndelungi discuţii, se propune ca acest proiect proiect de hotarare sa se discute 
la sfârşitul acestei şedinţe, intre timp, dezbatandu-se celelalte proiecte înscrise, atat pe 
ordinea de zi, cat si la cele de la “Suplimentare”.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 4 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea proiectului tehnic şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţii "Reabilitare, modernizare străzi/drumuri în Municipiul Făgăraş, 
judeţul Braşov” şi revocarea HCL.nr.21/2017 si HCL.nr.37/2017.”

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea
nr.187/30.07.2019.
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Doamna preşedinte: Prezintă punctul 5 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind modificarea şi completarea art.3 şi art.5 din HCL.nr.106/24.04.2019, ca urmare a 
modificării modelului Regulamentului de Bugetare Participativă pentru procesul de Bugetare 
Participativă.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.188/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 6 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind modificarea si completarea Anexelor nr. îA - 1D la H.C.L. 75/2019 privind aprobarea 
actualizării indicatorilor tehnico -  economici pentru obiectivul de investiţii -“Creşterea 
eficienţei energetice a clădirilor rezidenţiale din Municipiul Făgăraş, Judeţul Braşov“ COD 
SMIS 120952 conform prevederilor O.U.G 114/2018.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.189/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 7 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind modificarea şi completarea art. 2 şi 3 din H.C.L. nr. 65 /2018 ca urmare a 
actualizării indicatorilor tehnico -  economici conform prevederilor O.U.G 114/2018 pentru 
proiectului “Creşterea eficienţei energetice a clădirilor rezidenţiale din 
Municipiul Făgăraş, Judeţul Braşov4* cod SMIS 120952 şi încetarea efectelor H.C.L. nr. 
413/2018.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.190/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 8 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind modificarea şi completarea art. 1 din H.C.L. 343/16.10.2018 ca urmare a actualizării 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Reabilitarea, 
modernizarea şi dotarea ambulatoriului din cadrul Spitalului Municipal «Dr. 
Aurel Tulbure» Făgăraş” în conformitate cu prevederile O.U.G. 114/2018.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.191/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 9 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind modificarea şi completarea art. 2, 3 şi 4 din H.C.L. 344/2018 ca urmare a actualizării 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Reabilitarea, 
modernizarea şi dotarea ambulatoriului din cadrul Spitalului Municipal «Dr. 
Aurel Tulbure» Făgăraş” în conformitate cu prevederile O.U.G. 114/2018.”
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Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.192/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 10 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind aprobarea proiectului tehnic şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţii "MODERNIZARE SALĂ SPORT la Colegiul Naţional "RADU NEGRU" 
Municipiul Făgăraş".

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.193/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 11 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind aprobarea Contractului-cadru de prestări servicii pentru implementarea obligaţiilor 
privind răspunderea extinsă a producătorului de către organizaţiile licenţiate.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.194/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 12 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind aprobarea listei finale cu privire la stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea 
cererilor de locuinţe construite prin A.N.L.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.195/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 13 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind angajarea unui avocat care să reprezinte interesele Municipiului Făgăraş în calitate 
de reclamant, în contradictoriu cu Casa Judeţeană de Asigurări de Sănătate pentru Grădiniţa 
cu program prelungit "Albinuta".

Domnul Ambrozie-presedinte USR Braşov: ”La punctele 13, 14 si 15 de pe
ordinea de zi, vad ca este vorba de angajarea unui avocat si as dori sa explicaţi, dl.primar, 
foarte bine despre ce este vorba. De fata aici sunt cetateni ai Fagarasului si cred ca si 
consilierii locali ar trebui sa cunoască foarte bine daca merita sau nu angajarea unui avocat. 
Este vorba de Curtea de Conturi Braşov care a constatat o diferenţa majora intre 
indemnizaţiile care trebuiau plătite si care au fost plătite si inteleg ca vreţi sa angajaţi un 
avocat cu suma de 4165 lei cu TVA.”
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Doamna Carlan:” Aviz favorabil inseamna majoritatea simpla. Suntem si consilieri 
locali care ne-am abtinut.”

Domnul primar:”Asa cum ati spus dvs.,dl.Ambrozie, Curtea de Conturi Braşov, in 
urma controlului, a constatat in anul 2018 la Grădiniţă „Albinuta” ca nu s-au făcut acele 
recuperări de sume. Se depune un document, o cerere la C.A.S si se fac recuperări de sume. 
Curtea de Conturi Braşov a lasat măsură ca acele recuperări de sume sa fie făcute. Ulterior, ca 
sa fie dusa la indeplinire aceasta măsură a Curţii de Conturi Braşov, doamnele de la Grădiniţă 
„Albinuta” au făcut aceasta solicitare. C.A.S.a spus ca aceasta recuperare de sume nu se poate 
face decât prin instanţa, fiind depusa cererea destul de târziu. Noi trebuie sa ducem pana la 
final aceasta măsură, sa facem toate procedurile legale, ca ulterior, instanţa sa decidă acest 
lucru.

Domnul Ambrozie-presedinte USR Braşov:”De ce se recurge la angajarea unor 
avocaţi si nu la juriştii angajaţi ai Primăriei Fagaras? Cazurile sunt simple.”

Domnul primar: ”Pentru ca mulţi au firma de consultanta, iar noi alegem pe cel mai 
bun avocat pentru a ne reprezenta mai bine si a recupera aceste sume si este dreptul celor 
care trebuie sa recupereze aceste sume, sa indice avocatul pentru a fi siguri ca aceste sume se 
recuperează, altfel, aceste sume trebuie sa le plateasca contabilul de la acea instituţie. Nu 
cred ca speţa este atat de uşoara asa cum spuneţi dvs., ceea ce necesita angajarea unui avocat 
in acest sens.”

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 12 
voturi pentru si 5 abţineri (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.196/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 14 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind angajarea unui avocat care să reprezinte interesele Municipiului Făgăraş în calitate 
de apelant pârât, în Dosar nr.2518/62/2018, aflat pe rolul Curţii de Apel Braşov.”

Domnul Ambrozie-presedinte USR Braşov:”Aici am o părere ferma, de data 
aceasta. Este vorba doar de 1500 lei pentru avocat. Pentru oamenii care nu ştiu, orice 
cetatean din tara aceasta are dreptul conform Legii nr.544/2001 referitoare la liberul acces la 
informaţii, sa faca cerere către primărie si sa le primească. Nu poate sa existe refuz, sa se 
anonimizeze datele personale. înţeleg ca primăria, in acest caz, a pierdut procesul in prima 
instanţa, dar doreşte sa faca recurs, daca aprobaţi dvs.,consilierii locali aceasta cheltuiala 
pentru a nu da aceste date.Subliniez ca primăria a făcut deja recurs impotriva mea, exact in 
acest fel. Si-a angajat un avocat. Legea nr.544/2001 este fara echivoc. Nu se poate castiga asa 
ceva si veţi vedea ca veţi pierde. Va spun acest lucru de acum, o sa scriu public si la sfarsit 
veţi pierde. Aşadar, va rog sa nu aprobaţi aceasta cheltuiala de 1500 lei.”

Domnul primar: ”Aici este vorba de o asociaţie din Braşov, asociaţie care ştim cu 
totii ca este A.S.U.M. care este plătită de o firma de salubritate din Braşov pentru a face cereri 
pe Legea nr.544/2001 si a face diferite articole in presa. Aici, de aceea facem si recurs pentru 
ca aceste informaţii sunt publice.In a doua instanţa vom demonstra ca aceste informaţii pe 
care ei ni le cer, sunt publice. Asa cum ati afirmat mai devreme, dl.Ambrozie, dvs.ati făcut 
foarte multe cereri si de ce am decis eu ca primar ca toate aceste informaţii pe care dvs.le 
solicitaţi, acele informaţii sunt publice peste tot. Dar după cum am observat, dvs.ca si omul 
public, incercati sa scoateţi documente si sa puneţi o parte din documente in public. 
Documente cu semnătură mea n-o sa va parvina.”

Domnul Ambrozie-presedinte USR Braşov:”Repet. Legea nr.544/2001 este 
fara echivoc si nu vorbeşte despre faptul ca sunt sau nu sunt publice pe site. Legea
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nr.544/200! da dreptul oricărui cetatean sa adreseze orice intrebare primăriei prin e-mail si 
primăria poate răspunde tot prin e-mail si nu veţi mai plaţi niciun proces. Este foarte simplu, 
indiferent de initiator.Veti pierde acest proces. Nici macar primarii PSD sau PNL din tara nu 
indraznesc sa nu ne răspundă la cererile pe Legea nr.544/2001 pentru ca ei cunosc legea.”

Domnul primar:”Foarte interesanta afirmaţia dvs.cum ca nici alţi primari nu 
indraznesc sa nu va răspundă la cereri si eu indraznesc sa nu va răspund la cereri. Acele 
informaţii exista, sunt publice. Mi-ati dat o idee. O sa vi le indic daca nu stiti unde sunt 
publicate, printr-un e-amil cum spuneţi dvs.”

Domnul Poparad:”Noi acum trebuie sa votam ceva ce deja dvs. ati făcut?”

Domnul primar:”Am discutat la comisiile de specialitate care este procedura. Am 
discutat si cu reprezentanţii Curţii de Conturi Braşov. Iniţial, legea dadea dreptul doar 
primarului sa aleaga avocatul in aceste contracte de prestari-servicii, dar ulterior s-a 
schimbat legea si Consiliul local trebuie sa adopte o hotarare de consiliul local pentru un 
avocat, nominal si pe suma ofertată de avocat. Le-am explicat ca exista termene intre 
şedinţele de consiliul local si nu avem cum sa facem apararea pana se intruneste consiliul 
local in şedinţa. Asa s-a intamplat si in acest caz. Recursul a fost intr-o data de 20 iunie a.c. 
Fiecare jurist din primărie trebuie sa faca referatul de necesitate, ca eu sa-1 aprob si ulterior, 
sa initiez acest proiect de hotarare. Juristul care se ocupa de aceasta speţa, a fost plecat in 
concediu. A lasat un inlocuitor in aceasta speţa. Oricum, acţiunea s-a făcut in data de 20 iunie 
a.c., noi doar la sfârşitul lunii iunie aveam şedinţa de consiliul local. Nu a făcut referatul si 
proiectul de hotarare la timp si l-am rugat sa le faca acum. Daca dvs.nu acceptaţi, o sa-i fie 
imputata aceasta suma.”

Domnul Ambrozie-presedinte USR Braşov:”Mai am o intrebare. Dvs.stiti legea. 
Sunteti sigur ca nu veţi fi penalizat de către Curtea de Conturi Braşov la sfarsit de an pentru 
toate acestea?”

Domnul primar:”Da, sunt sigur.”

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 13 
voturi pentru si 4 abţineri (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.197/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 15 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind angajarea unui avocat care să reprezinte interesele Municipiului Făgăraş în calitate 
de recurent pârât, în Dosar nr.205/62/2018, aflat pe rol la înalta Curte de Casaţie şi Justiţie.”

Domnul Ambrozie-presedinte USR Braşov:”Aici este vorba de un proces 
pierdut in legătură cu fetita aceea raniţa de urs. Intr-adevar, avocatul costa 8.330 lei cu TVA, 
ceea ce aduce cheltuielile la peste 3000 euro.”

Domnul primar: ”Stiti foarte bine ca a fost un incident in toamna anului 2017. A 
venit un urs in localitate si s-a produs un incident pe str.Campului. Eu am discutat cu părinţii 
fetitei la momentul respectiv, am vrut sa-i acordam un ajutor de urgenta. Tatal fetitei a spus 
ca el vrea sa dea in judecata toate instituţiile statulyui pentru a primi daune morale. A dat in 
judecata Primăria Fagaras, Ministerul Mediului, Asociaţia de vanatoare, Regia Naţionala a 
Pădurilor si a cerut in jur de 10 mld.lei. Instanţa a apreciat ca dauna sa fie stabilita undeva la 
20 si ceva de mii euro si noi suntem obligaţi sa facem recurs pentru ca va fi un precedent 
destul de periculos. Daca primăria se ocupa de toate animalele sălbatice care intra in 
localitate, atunci cred ca ar trebui sa ne aparam. Avocaţii, de obicei, iau un procent din suma 
ceruta. Cred ca este chiar oportun ca noi sa facem aparare in cazul acesta, ca primăria sa nu
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plateasca 20 si ceva de mii euro si nu cred ca 70.000 lei fara TVA este o suma atat de mare 
visavis de ce trebuie sa plătim.”

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 15 
voturi pentru si 2 abţineri (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.198/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 16 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind aprobarea scutirii de la plata taxei folosinţă clădiri pentru clădirea utilizată de Clubul 
de Turism şi Ecologie şi "Transmont".

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.199/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 17 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind modificarea Organigramei şi a statului de funcţii al aparatului de specialitate al 
Primarului Municipiului Făgăraş şi al Serviciului Public Comunitar local de Evidenţă a 
Persoanelor Făgăraş.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.200/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 18 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare 
privind modificarea Statului de funcţii, a Organigramei şi a Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare ale Spitalului Municipal "Dr.Aurel Tulbure" Făgăraş.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.201/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 19 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind alegerea unui consilier ca preşedinte de şedinţă. (AUGUST 2019).”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si 1 abţinere: d-na Suciu Andreea (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se 
Hotararea nr.202/30.07.2019.
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Doamna preşedinte: Prezintă punctul 1 de la „Suplimentare:” Proiect de 
hotărâre privind modificarea şi completarea HCL.nr.35/2015 privind Statutul şi Actul 
Constitutiv ale Asociaţiei de Dezvoltare Integrată a Făgăraşului.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.203/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 2 de la „Suplimentare:” Proiect de 
hotărâre privind aprobarea lotului de sportivi - secţia de handbal masculin - liga naţională 
pentru anul competiţional 2019-2020 al CSM Făgăraş; privind înfiinţarea secţiei de tenis de 
masă şi afilierea Clubului Sportiv Municipal Făgăraş la Federaţia Romană de Fotbal.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.204/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 3 de la „Suplimentare:” Proiect de 
hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata majorărilor de întârziere datorate bugetului 
local, de către persoanele fizice care datoreaza taxa de salubrizare.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea
nr.205/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 4 de la „Suplimentare:” Proiect de 
hotărâre privind aprobarea raportului cu privire la propunerile de asigurare a unui pachet de 
facilităţi destinate unor medici.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea
nr.206/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 5 de la „Suplimentare:” Proiect de 
hotărâre privind atribuirea in folosinţa gratuita către Direcţia De Sanatate Publica A 
Judeţului Braşov, a spaţiului in suprafaţa de 132 mp, din suprafaţa totala de 2253 mp, 
inscrisa in C.F. nr. 104991 -  imobil aflat in proprietatea publica a Municipiului Fagaras, 
situat in incinta spitalului „ Dr.Aurel Tulbure” -  Pavilion Boli Infectioase, compus din 3 
incaperi (2 birouri, 1 depozit de păstrare a vaccinurilor, grup sanitar si hol) in scopul 
desfăşurării activitatii pentru asigurarea si supravegherea sanatatii populaţiei din zona 
Fagaras, str.D-na Stanca, nr.93, jud.Braşov.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.
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Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.207/30.07.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 6 de la „Suplimentare:” Proiect de 
hotărâre privind aprobarea modificării şi completării Regulamentului Serviciului Public de 
Salubrizare al Municipiului Făgăraş, aprobat prin HCL.nr.4/2019, aprobarea tarifului aferent 
activităţilor de colectare, transport sortare şi stocare temporară a deşeurilor de ambalaje din 
deşeurile municipale, precum şi aprobarea tarifului pentru activitatea de colectare, transport 
-  depozitare deşeuri reziduale şi biodegradabile solicitate pe bază de comandă de persoane 
fizice pentru 1 mc (comenzi sumplimentare).”

Doamna Ioana Hartoaga-Dir.DAPL.:”De ce a intervenit aceasta modificare de 
regulament? După ce au avut loc dezbaterile publice de la inceputul acestui an pe aceasta 
tema, au urmat o succesiune de modificări legislative.Pentru a ne putea alinia acestor 
directive care, pana la urma, sunt la nivel european, a fost necesar si noi sa implementam in 
cadrul acestui regulament dezbătut si modificările pe care aleşii noştri le-au considerat de 
cuviinţa. Drept pentru care, odata cu aceste modificări, strict legislative, exact pe articolele 
care sunt updatate, am făcut si o actualizare a măsurătorilor la domeniul public, ţinând cont 
de hotărârile consiliului local pe care le-ati aprobat anterior pentru suprafeţele de carosabil 
trotuar.”

Domnul Ambrozie-presedinte USR Braşov:”As vrea sa va intreb daca 
documentul acesta 1-ati primit astazi la „Suplimentare”?

Doamna Carlan:”Da. Pentru a ne putea da seama unde anume au survenit anumite 
modificări, a trebuit sa ni se prezinte in totalitate acest document pentru a putea verifica mai 
uşor. Acest voluminos document a fost prezentat de multe ori pana acum. Astazi l-am primit, 
dar doar pentru a vedea modificările făcute.”

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.208/30.07.2019.

Doamna preşedinte:” Revenim la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi.”

Domnul Popa OP’Noi acum discutam de latimea străzii. Ca o sa ramana pe 2 sau 4 
benzi, cu piste de biciclete, cu parcari laterale, vom vedea ulterior. Noi astazi vorbim de cum 
dorim sa reabilitam str.Doamna Stanca. Discutam doua variante: 9 m sau 12 m, nu despre 
cate benzi vor fi. Eu propun varianta de 12 m si in momentul in care str.Doamna Stanca va fi 
finalizata, decizia sa fie a dvs. a cetăţenilor, cum sa reabilitam strada in acest sens: pe 2,3, 4 
benzi, cu parcare, piste de biciclete etc. Atunci vom discuta aceste aspecte. Acum discutam 
despre cu totul altceva. Altfel, discutam degeaba.”

Domnul primar: ”Locuitorilor de pe strada Doamna Stanca, le este teamă că, 
carosabilul o să fie prea aproape de proprietăţile dânşilor şi că în viitor traficul greu le va crea 
probleme. Dar, eu spun, că varianta platformei de 12 metri este mai bună fiind intrarea în 
municipiu, avem nevoie de o intrare aerisită, aşa cum am prezentat proiectul vor exista atât 
trotuare, cât şi spaţii verzi, piste de bicicletă, putem opta şi pentru parcări laterale, pentru că 
în momentul de faţă, parcarea se face pe o zonă interzisă, ori pe trotuar, ori pe spaţiul verde. 
Dăm posibilitatea cetăţenilor să aibă unde să-şi parcheze maşina şi va fi o intrare pe drumul
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european, o intrare aerisită în municipiul Făgăraş. Vom avea o fluidizare mult mai bună, 
bulevardul în avem pe patru benzi şi aici, de la sensul giratoriu, se îngustează şi pe această 
lungime de 1 km, traficul nu are o sistematizare bună. Dar repet, aşa cum va vota Consiliul 
Local, că va fi cu platforma de io metri sau 12 metri, să fie votată o dată, să începem 
investiţia.

După alte indelungi discuţii, propun retragerea proiectului de hotarare de pe ordinea 
de zi si propun ca saptamana viitoare, miercuri, 7 august 2019, ora 9, sa convocam o şedinţa 
extraordinara. Pe data de 5 august 2019, orele 18 la Casa Municipala de Cultura Fagaras se va 
desfasura o dezbatere publica in legătură cu strategia de termoficare si propun sa discutam si 
acest proiect de hotarar de astazi cu reabilitarea str.Doamna Stanca. Ulterior, după cum v-am 
spus, pe data de 7 august 2019, ora 9 sa avem o şedinţa extraordinara in acest sens si sa fie 
decizia finala a acestui proiect de hotarare. înainte de dezbaterea publica din data de 5 august 
2019, pe data de 1 august (joi) seara la orele 19 sa mergem pe teren, la fata locului pe str. 
Doamna Stanca, eu, consilierii locali si locuitorii str.Doamna Stanca pentru mai multe 
lămuriri cu privire la acest subiect.”

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare retragerea proiectul de hotarare de pe 
ordinea de zi si se aproba in unanimitate-17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi).

Doamna preşedinte: Mulţumeşte pentru participare şi declară închise lucrările 
şedinţei.

Drept urmare, s-a incheiat prezentul proces-verbal in 3 exemplare.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 
ŞUTEU MARILENA-DORINA

ŢAR GENERAL, 
LENAGIUNCA

PJ/PJ.
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